
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 9. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 644
Ministeren bedes oplyse, om ministeren mener, at det er realistisk at fastholde
et krav om produktivitetsforbedringer på 2 pct. for sygehusene i økonomiafta-
len med Danske Regioner set i lyset af Produktivitetskommissionens generel-
le vurdering: ”En stigning i den offentlige sektors produktivitetsvækst til 1 pct.
om året må således betragtes som et meget ambitiøst scenario, der givetvis
vil kræve en lang række effektiviseringstiltag, hvis det skal realiseres.” Der
henvises til Produktivitetskommissionens slutrapport, side 110.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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